
Opozícia by sa mala zjednotiť na jednom
kandidátovi, ktorý by mal šancu poraziť
Sorosovu nominantku Čaputovú
- CZ24 News | 16. června 2022
SLOVENSKO: Eduard Chmelár vyzval opozíciu: Musíme nájsť jedného kandidáta, ktorý porazí
Zuzanu Čaputovú! Chmelár vyzval SMER SD, či Hlas SD na hľadanie spoločného kandidáta na
prezidenta.
V jednom rozhovore som poznamenal, že nedôverujem ľuďom bez minulosti. Každý z nás, kto sa
pohybuje dlhšiu dobu vo verejnom priestore, utŕžil za ten čas svoje rany, nesie si so sebou svoje jazvy
ako každá autentická ľudská bytosť, ktorá žije, zápasí a miluje s vášňou vlastného presvedčenia.
Poznáte naše silné stránky i naše slabiny, naše cnosti i naše chyby, viete, čo od nás očakávať alebo to
aspoň tušíte. Preto vždy spozorniem (a mali by ste aj vy), keď do týchto vzťahov vstúpi nepopísaný
list, neznáma tvár, ktorá sa rozhodne vyrozprávať nám jej “príbeh”. Na toto slovo som už takmer
alergický, lebo príbehy patria do literatúry, v politike sú vždy nástrojom manipulácie a propagandy.
Marketingovo vymodelovaný príbeh je z podstaty veci falošný, sú do neho naprojektované
všetky túžby a očakávania väčšiny voličov. Hoci je to účelovo vytvorený projekt, väčšina
voličov sa nechá vždy zlákať jeho pozlátkom, a teda opiť rožkom.
Slovensko má už po druhýkrát marketingovo vyrobenú hlavu štátu. Iste, tá dnešná má v porovnaní s
Andrejom Kiskom niekoľko predností. Zuzana Čaputová nechodí do práce na pol úväzok. Nezaťažuje
štátnu letku na cesty za rodinou. A intonačne sa vie aspoň trafiť do prejavu, ktorý jej napísali iní. Ale
uspokojíme sa s takýmto výkonom úradu?
Zuzana Čaputová je politicky zúfalo nekompetentná. Je odkázaná na poradcov v takej miere, až to
hraničí s politickou nesvojprávnosťou.
Nie je skutočnou hlavou štátu, pretože ho nevedie, iba reflektuje vzniknutú situáciu. Nevytvára témy,
iba na ne reaguje. Často iba predstiera činnosť, nerozumie svojej úlohe a učí sa za pochodu, čo by sa
na najvyššom poste nemalo stať. Situáciu jej uľahčuje politická negramotnosť v tejto krajine, väčšina
ľudí netuší, čo je kompetenciou prezidenta republiky, majú pocit, že je to dobre vyzerať, pekne sa
obliekať a slušne sa správať. To im stačí.
Lenže nielen radoví občania, ale podľa môjho názoru ani samotná Zuzana Čaputová nepochopila, že
bola len zneužitá na špinavú robotu. Stala sa hrádzou proti referendu, tvárou militaristických kruhov
a ich zámerov, najmä svojím zbabelým mlčaním a následným extrémne rýchlym podpisom vojenskej
zmluvy s USA, čím tak výrazne polarizovala spoločnosť, že prestala byť užitočnou aj pre tých, ktorí ju
pre svoje ciele stvorili. A keďže jej začali padať preferencie prudšie, ako v tomto momente volebného
obdobia Andrejovi Kiskovi, začali sa množiť signály, že ju jej chlebodarcovia hodia cez palubu a
vyrobia nový marketingový model. Prvý, kto spochybnil jej znovuzvolenie, bol Marián Leško (ktorý sa
raz tvári ako “komentátor”, inokedy ako “poradca premiéra”, ale našim mainstreamovým médiám to
nevadí). Druhý, ktorý ju začal kritizovať, je Robert Mistrík, ktorý sa za veľmi záhadných okolností
vzdal kandidatúry v jej prospech. Ak dnes tvrdí, že možno bude kandidovať opäť, je to len signál
adresovaný Esetu, že je pripravený, ale pre oligarchiu už splnil svoju úlohu a je nepoužiteľný. Pozor
teda na to, komu zasa sadnete na lep…
Nechcem sa vyhnúť otázke, ktorú dostávam v poslednom čase čoraz častejšie a ktorú som dostal aj
na včerajšej diskusii v Košiciach – teda, aby som kandidoval na post hlavy štátu opäť. Je pre mňa
veľmi ťažké odpovedať na túto otázku tak, aby som bol správne pochopený. V slovenských
podmienkach znamená povedať, že “uvažujete” o kandidatúre, že už ste prakticky rozhodnutý, máte
nachystaný volebný štáb, logo, webstránku a už len čakáte na optimálny termín zverejnenia. U mňa
majú slová svoj význam, a keď poviem, že nebezpečné smerovanie slovenskej politiky ma priviedlo k
úvahám, či sa do nej nevrátiť, znamená to len a len to, že o tom uvažujem s priateľmi a že som plný

https://cz24.news/opozicia-by-sa-mala-zjednotit-na-jednom-kandidatovi-ktory-by-mal-sancu-porazit-sorosovu-nominantku-caputovu/
https://cz24.news/opozicia-by-sa-mala-zjednotit-na-jednom-kandidatovi-ktory-by-mal-sancu-porazit-sorosovu-nominantku-caputovu/
https://cz24.news/opozicia-by-sa-mala-zjednotit-na-jednom-kandidatovi-ktory-by-mal-sancu-porazit-sorosovu-nominantku-caputovu/


pochybností, či to má význam. Nateraz vidím svoje miesto skôr inde, pretože vždy som chcel mať
skôr vplyv ako moc.
No dnes už nemôžem vylúčiť, že do zápasu o budúcu hlavu štátu zasiahnem. Nemusí to nevyhnutne
znamenať, že budem kandidovať opäť. Ja som svoju ponuku už dal a nikto nemôže poprieť, že bola
jednou z najkonkrétnejších a najkompetentnejších. Za prioritu tentoraz považujem, aby sa opozícia
zjednotila na jednom kandidátovi, ktorý má šancu uspieť a poraziť Zuzanu Čaputovú. My dnes akútne
potrebujeme prezidenta republiky, ktorý prevedie Slovensko týmto krízovým obdobím, od ktorého
môžeme požadovať líderstvo a očakávať podnety ponúkané a presadzované so štátnickou múdrosťou.
Toto nie je misia pre uštekaného Harabina, ktorý bol ešte aj u Fica žiadať o podporu tak, že sa mu
vyhrážal. To musí byť človek, ktorý má pod kontrolou vlastné emócie. Možno by sme mali robiť
primárky podobne ako v minulých župných voľbách v Banskobystrickom kraji s tým, že opoziční
kandidáti sa zaviažu, že napokon podporia toho, kto bude mať najvyššie preferencie. No je už
najvyšší čas začať o tom diskutovať, aby to nedopadlo ako naposledy, keď Smer-SD namiesto podpory
autentického kandidáta tak zúfalo hľadal vlastného, až tam kŕčovito dotlačil Maroša Šefčoviča,
ktorému tá úloha vôbec nesedela.
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